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”În proiect sunt 
cuprinși 15 km, reprezen-
tând un total de 32 de 
străzi. Până acum au fost 
asfaltate 9, și vom conti-
nua activitatea cât timp 
vremea ne va permite, ur-
mând să reluăm lucrările 
la primăvară”, ne-a expli-
cat edilul. Valoarea totală 
a proiectului este de apro-
ximativ 15 milioane de lei, 
iar ”până la încasarea ba-
nilor aferenți proiectului, 
lucrările sunt susținute, 
într-o primă etapă, pen-
tru 10 străzi, din bugetul 
local. În momentul în care 
vor intra fondurile, și banii 
din bugetul național, ni se 
vor întoarce sumele chel-
tuite acum și vor fi inves-
tite în alte proiecte bene-
fice locuitorilor comunei 
Berceni. Am ales această 
soluție pentru a profita de 
vremea favorabilă”, a com-
pletat Gheorghe Covrigea.

Reamintim că, prima-
rul a explicat cum au fost 
selectate aceste 32 de 
străzi, criteriul principal fi-
ind acela că se află situa-
te în zone locuite, în care 
există construcții, ”mai bi-
ne zis cartiere noi, cu gos-
podării numeroase”. De 
asemenea, un alt criteriu a 
fost legat de existența, pe 
aceste străzi, a rețelelor 
de utilități, gaze”, spunea 
primarul. Acesta i-a con-

trazis, astfel, pe cei care 
comentau că se asfaltea-
ză ”în câmp”. 

”Acest lucru nu este 
adevărat. Există și zone în 
care nu sunt construcții, 
dar zonele respective sunt 
doar traversate de aces-
te străzi, pentru a ajun-
ge mai apoi în zonele lo-
cuite, unde există cartiere 
noi de case. Ele sunt situ-
ate la o anumită distanță 
de vatra veche a satului, 
există terenuri goale dar, 
repet, străzile duc la car-
tiere locuite de către foar-
te mulți cetățeni”, spunea 
edilul, adăugând că, ”te-
renurile respective sunt 
parcelate, au fost incluse 
în Planul de Urbanism Zo-
nal (PUZ) și urmează ca 
acolo să se construiască, 
într-un viitor apropiat”.

De asemenea, așa 
cum a promis, Gheorghe 
Covrigea a urmărit atent 
cum se lucrează pe teren, 
pentru a nu exista discuții 
legate de calitatea asfaltă-
rii. ”Proiectul respectă toa-
te normele și standardele 
în vigoare pentru lucrările 
de asfaltare. El este supus 
unor proceduri care pri-
vesc aprobările și super-
vizările pentru asigurarea 
acestor norme. Totoda-
tă, lucrările sunt verifica-
te periodic și de o comisie 
formată din reprezentanți 

ai Inspectoratului de Stat 
în Construcții, ai Primăriei 
Berceni și ai constructoru-
lui”, ne-a explicat primarul 
comunei Berceni.

De asemenea, în para-
lel cu acest proiect de as-
faltare, în comună este în 
plină desfășurare un pro-
iect de întreținere a altor 
străzi, proiect care presu-

pune reparația acestora, în 
zonele în care au fost asfal-
tate cu foarte mulți ani în 
urmă, dar asfaltul s-a de-
teriorat și au apărut gropi.

Prima creșă de stat 
din comuna Berceni

Pe lângă investițiile 
în infrastructura de trans-

port, primarul Gheor-
ghe Covrigea a punctat 
și investițiile în educație. 
Astfel, potrivit edilului, în 
ședința Consiliului Local 
Berceni, din 25.11.2021, 
a fost depus spre apro-
bare proiectul de hotărâ-
re privind trecerea în do-
meniul public al UAT Ber-
ceni a unui teren cu o 

suprafața de 866 mp. 
”Pe acest teren, con-

form proiectului, va fi 
construită prima creșă din 
localitate. În aceeași clă-
dire vom înființa și o no-
uă grădiniță cu program 
prelungit. Ne dorim ca și 
acest proiect să se reali-
zeze din fonduri neram-
bursabile. Terenul identifi-
cat se află pe Str. Fabrica 
de Mobilă, la intersecție 
cu Str. I. L. Caragiale. 
Noua clădire va fi for-
mată din, așa cum spu-
neam, creșă - la parter, 
iar grădinița nouă, cu pro-
gram prelungit, la etaj”, a 
explicat primarul.

ACTUALITATE

Investiţiile continuă în comuna Berceni
 Asfaltarea străzilor pentru care s-a cerut finanțare prin Programul ”Anghel Saligny” este în grafic 

 În domeniul public al UAT Berceni a fost preluat terenul pe care se va construi prima creșă din comună, 
dar și încă o grădiniță cu program prelungit

Potrivit primarului comunei Berceni, 
Gheorghe Covrigea, este vorba despre 
cele 32 de străzi despre care Jurnalul 
de Ilfov a relatat detaliat într-un număr 
anterior, pentru asfaltarea cărora a fost 
solicitată  finanțarea în cadrul Programului 
Național de Investiții “Anghel Saligny”.

Carmen ISTRATE

”Proiectul privind 
iluminatul inteligent 
a fost depus pentru 
finanțare la Agenția 
Fondului de Mediu, 
imediat după semnarea 
contractului. Mă bucur 
că am reușit, alături 
de echipa mea, să 
finalizăm într-un timp 
destul de scurt, toți 
pașii administrativi (de 
la numărarea lămpilor 
actuale și până la 
pregătirea documentației 
necesare obținerii 
fondurilor). Acest proiect 
a fost lansat, la inițiativa 
mea în urmă cu câteva 
luni și aprobat, tot în 
ședința Consiliului Local, 
în data de 25.11.2021. 
Noul sistem presupune 
montarea a 700 de 
corpuri de iluminat cu 
lămpi pe tehnologie LED”, 
a mai anunțat primarul 
Gheorghe Covrigea.

Iluminat 
inteligent în 
comună


